
社会保障

SO C IA L SEC UR ITY

1998-2007年全国财政社会保障支出情况表

N A TIO N -W ID E BUD G E TA R Y EX PE N D ITU R E O N SO C IA L SEC U R ITY（1998-2007）
单位：亿元  U nit：100 m illion yuan

注：1.资料来源：1998-2006年数据与2007年财政总支出、社会保障总支出数据来自财政总决算，其他数据来源为《2007年全国预算执行情况和2008年全国
预算（草案）》。

2.由于2007年政府收支分类科目发生调整，2007年“社会保障总支出”口径与以前年度不一致，因此，2007年“社会保障总支出”与以前年度数据无
可比性。
Note：a）Date of 1998 to 2006 and date of total budget expenditure and total social security expenditure are from  total final accouts，other dates are from “Execution of
N ational B udget for 2007 and the D raft N ational B udget for 2008”

b）Because the classifying of govern m ent revenues and expenditures w as changed in 1997，so “Total Social Security Expenditure（2007）”isn’t com parables w ith
previous years.
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20 0 7年全国“五项基金”收支情况表

R EVE N U E A ND EX PE ND ITU R E O N N A TIO N -W ID E “FIV E FU N D S”（2007）

单位：万元  U nit：10000 yuan

注：由于生育保险制度尚未实行全国统一，因此决算统计简表中，收入项中只有总收入、保险费收入和财政补贴收入。
Note：For m atern ity insurance has not uniform ed in the w hole state，a sim ple table is used in final accounts.The revenue only includes total revenue，charges revenue financial
subsidy revenue.
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